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Abstract (en)
The invention relates to a soot filter (1) for diesel engines with a burner (S) which burns off the soot layers deposited on the filter tubes (8), the
engine exhaust gases being guided through a tangential inlet (2) into a ring space (4) which surrounds the burner (5) and from which they pass via
the combustion chamber (5a) into the filter space (7), the region of the ring space (4) into which the exhaust gases enter being separated by a wall
(13) from the region of the ring space (4) into which the exhaust gases pass after passing completely through the ring space. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Rußfilter (1) für Dieselmotoren mit einem Brenner (S), der die auf den Filterkerzen (8) abgesetzten Rußschichten
abbrennt, wobei die Motorenabgase durch einen tangentialen Einlaß (2) in einen, den Brenner (5) umgebenden Ringraum (4) geführt werden, von
dem sie über die Brennkammer (5a) in den Filterraum (7) gelangen, wobei der Bereich des Ringraums (4) in den die Abgase eintreten, von dem
Bereich des Ringraums (4) in den die Abgase nach vollständigem Durchströmen des Ringraums gelangen, durch eine Wand (13) getrennt ist.
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